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Połaniec, dn. 10.01.2025 r.  

 

Projekt protokołu Nr XIV/2025 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Połańcu w dniu 10 stycznia 2025 roku. 

 

Obrady sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali narad Urzędu Miasta i Gminy w Połańcu. 

 

Link do nagrania z sesji Rady Miejskiej – https://portal.polaniec.eu/aktualnosci/nagranie-z-sesji-rady-

miejskiej-w-polancu-nr-xiv-w-dniu-10-stycznia-2025.html 

 

Sesję zwołano na godzinę – 915 

Rozpoczęcie obrad ze względu na wydłużony czas pracy Komisji Rady – godz. 929 

Zakończenie obrad – godz. 940 
 

Ad. 1  

      Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła XIV, 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Połańcu zwołaną na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy, 

następnie powitała: p. Radnych, p. Jacka Nowaka – burmistrza Miasta i Gminy Połaniec,  

p. Jarosława Kądzielę – zastępcę burmistrza Miasta i Gminy, p. Bogumiłę Niespodziewaną – 

sekretarz Gminy, p. Małgorzatę Żugaj – skarbnik Gminy, p. Pawła Krupę – Adwokata,  

kierowników jednostek organizacyjnych gminy, kierowników i pracowników Urzędu Miasta  

i Gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy. Pani Przewodnicząca powitała  

p. Andrzeja Byrwę – prezesa Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Połańcu, strażaków OSP 

Tursko Małe oraz wszystkie osoby, które przybyły na sesję.  

Kontynuując, p. Przewodnicząca poinformowała, że w ostatnim czasie na wieczny odpoczynek 

odeszli mieszkańcy naszej gminy, przez wiele lat związani z samorządem Połańca. 

-śp. Jan Pławski – radny Rady Miejskiej kadencji 2002-2006 oraz 2006-2010.  

-śp. Stanisława Jarzyna – wieloletni pracownik połanieckiej oświaty, dyrektor Publicznego   

Przedszkola w Połańcu. 

 

Pani Przewodnicząca poprosiła o uczczenie minutą ciszy ich pamięci, co też uczyniono. 

Następnie, p. Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad, ponieważ w sesji na 15. 

radnych uczestniczyło 13. radnych. (Radni nieobecni, usprawiedliwieni: p. Piotr Grudziński,  

p. Paweł Laska) 
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Ad. 2 

     Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała zaplanowany 

porządek obrad oraz zapytała, czy są zgłaszane propozycje zmian. 

Propozycji zmiany nie zgłoszono w związku z tym przyjęty porządek obrad przedstawiał się 

następująco: 

1.Otwarcie sesji. 

2.Przyjęcie porządku obrad/x. 

3.Podjęcie uchwał: 

    a/podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

       i Gminy Połaniec na lata 2025 – 2039. 

    b/podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na 2025  

       rok. 

    c/podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie utworzenia  

       i wydawania gazety samorządowej ,,Kosynier – Nasza Ziemia Połaniecka.” 

4.Zakończenie obrad. 

 

Ad. 3 

a/Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

   i Gminy Połaniec na lata 2025-2039. 

 

    Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy. 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o przedstawienie 

opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku z tym p. Marek Maj – 

przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. Z powodu braku kworum nie opiniowała Komisja 

Bezpieczeństwa i Porządku.  

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały.  

(Podczas głosowania na sali obecnych było 13. radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 13 osób (jednogłośnie) 

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Andrzej Wawrzyniec, Małgorzata Walenciak, 

Grzegorz Tomecki, Krzysztof Zając, Zbigniew Rodenko, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, 

Marek Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Izabela Płonka) 

Uchwała Nr XIV/113/2025 została podjęta. 
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b/Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Połaniec na 2025  

   rok. 

    Wprowadzenia do tematu dokonała p. Małgorzata Żugaj – skarbnik Gminy. 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o przedstawienie 

opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku z tym p. Marek Maj – 

przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. Z powodu braku kworum nie opiniowała Komisja 

Bezpieczeństwa i Porządku.  

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały.  

(Podczas głosowania na sali obecnych było 13 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 13 osób (jednogłośnie) 

(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Andrzej Wawrzyniec, Małgorzata Walenciak, 

Grzegorz Tomecki, Krzysztof Zając, Zbigniew Rodenko, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, 

Marek Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Izabela Płonka) 

Uchwała Nr XIV/114/2025 została podjęta. 

 

c/Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie utworzenia i wydawania  

   gazety samorządowej ,,Kosynier – Nasza Ziemia Połaniecka.” 

 

    Wprowadzenia do tematu dokonała p. Dominika Reichert – Kuchna – inspektor ds. 

komunikacji społecznej i promocji. 

Pani Małgorzata Walenciak – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o przedstawienie 

opinii Komisji w sprawie procedowanego projektu uchwały w związku z tym p. Marek Maj – 

przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady poinformował, że Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. Z powodu braku kworum nie opiniowała Komisja 

Bezpieczeństwa i Porządku.  

Pytań nie zgłoszono w związku z tym p. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

procedowany projekt uchwały.  

(Podczas głosowania na sali obecnych było 13 radnych.)  

Głosowanie:  

za podjęciem uchwały – 13 osób (jednogłośnie) 
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(Wanda Kaczmarczyk, Tomasz Kiciński, Andrzej Wawrzyniec, Małgorzata Walenciak, 

Grzegorz Tomecki, Krzysztof Zając, Zbigniew Rodenko, Grzegorz Kosowicz, Adam Łańka, 

Marek Maj, Jan Makuła, Agnieszka Małkiewicz, Izabela Płonka) 

Uchwała Nr XIV/115/2025 została podjęta. 

 

Głos na sesji zabrał p.  Grzegorz Golonka – prezes OSP Tursko Małe, który w imieniu 

jednostki skierował podziękowania dla samorządu Połańca za zabezpieczenie i przekazanie 

środków na zakup nowego samochodu pożarniczego dla jednostki.  

 

Ad. 4  

    Wobec wyczerpania zaplanowanego porządku obrad p. Małgorzata Walenciak – 

przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała wszystkim obecnym na sali za przybycie na 

XIV, nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Połańcu i zamknęła obrady.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała:  

Agnieszka Janowska 

 


